

氣動折邊機 LHZ-042A Pneumatic crimping machine



用途.特點:

適用於在皮包、皮夾、公事包，將皮料的邊對折，折出又直又整齊的邊。因使用氣動式可穩定的手持皮料折邊。

Feature:

Used for bags, wallet, briefcase in, the leather side fold, fold out straight and neat edge. Due to the use of pneumatic hand-held leather folding type stability.

技術參數:

型號 Model	LHZ-042A	LHZ-042A	LHZ-042A
規格 Spes	12"	16"	22"
電壓 Voltage	220V	220V	220V
功率 Power	0.01KW	0.01KW	0.01KW
壓力 Pressure	0.5T	0.5T	0.5T
包裝尺寸 Size	450*580*310mm	580*580*310mm	750*550*310mm
體積 Volume	0.15m³	0.16m³	0.22m³
淨重 N.W.	25KG	28KG	30KG
毛重 G.W.	55KG	58KG	60KG

銀包折邊機 LHZ-042A1 Silver Bag Folding Machine



用途.特點:

適用於皮包、皮夾、公文包等皮料邊的對折，會折出又直又整齊的邊。因此使用氣動式可穩定的手持皮料折邊效果更佳。

Feature:

It is suitable for folding the leather edge of leather bag, wallet, briefcase, etc. It can fold straight and neat edge. Therefore, it is better to use pneumatic and stable hand-held leather for folding.

技術參數:

型號 Model	LHZ-042A1
規格 Spes	16"/22"
電壓 Voltage	220V
功率 Power	0.01KW
壓力 Pressure	0.5T
包裝尺寸 Size	820*478*310mm
體積 Volume	0.2m³
淨重 N.W.	30KG
毛重 G.W.	48KG

加熱氣動折邊機 LHZ-042A(L) Pneumatic Crimping Machine(Heated)



用途.特點:

適用於皮包、皮夾、公文包等皮料邊的對折，會折出又直又整齊的邊。因此使用氣動式可穩定的手持皮料折邊效果更佳。

Feature:

It is suitable for folding the leather edge of leather bag, wallet, briefcase, etc. It can fold straight and neat edge. Therefore, it is better to use pneumatic and stable hand-held leather for folding.

技術參數:

型號 Model	LHZ-042A(L)
規格 Spes	22"
電壓 Voltage	220V
功率 Power	0.01KW
壓力 Pressure	0.5T
包裝尺寸 Size	750*450*300mm
體積 Volume	0.17m³
淨重 N.W.	42KG
毛重 G.W.	65KG

手動折邊機 LHZ-042B Manual folding machine



用途.特點:

適用於在銀包、皮夾、公事包、手袋皮料折邊加工，折邊闊度可自行調節。

Feature:

Suitable for folding of silver bag, wallet, briefcase, handbag leather, folding width can be adjusted

技術參數:

型號 Model	LHZ-042B
規格 Spes	12"
包裝尺寸 Size	450*260*240mm
體積 Volume	0.061m³
淨重 N.W.	8.5KG
毛重 G.W.	15KG